
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 618/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος υπέρ της συνέχισης της 
λειτουργίας του Προγράμματος ΒΟΗΘΕΙΑ 
ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ. 

 
         Σήμερα 26 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-9-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδους, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Ν. Αγγέλου. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Η.Τσιαμήτρος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 616/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 617/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 622/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης.,  Σ. Κουμτσίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 624/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 625/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Κορωνάς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 629/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 638/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 639/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 640/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Β. Γιαννουλάκης και  αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 659/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
13) Κατά της συζήτηση της αριθ. 661/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 662/2011 προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Γ. Σουμπέκας. 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία ζήτησε από 
το σώμα τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος έκδοσης 
ψηφίσματος υπέρ της συνέχισης της λειτουργίας του Προγράμματος ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ 
ΣΠΙΤΙ. 

Στη συνέχεια αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και 
αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου σχέδιο του ψηφίσματος, το οποίο έχει ως εξής: 

 
«Κε Υπουργέ, 

 Όπως γνωρίζετε, το πρόγραμμα ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ λήγει στις 31-12-
2011. Πλέον για να συνεχίσει η λειτουργία του και οι εργαζόμενοι σε αυτό να 
παρέχουν τις υπηρεσίες τους, θα πρέπει η πολιτεία να πάρει απόφαση. 
 Επειδή λοιπόν πιστεύουμε ότι πρόγραμμα ΒοΣ και οι εργαζόμενοι παρέχουν 
τόσα χρόνια πολυτιμότατες υπηρεσίες στους ηλικιωμένους και τα ΑμεΑ της 
περιφέρειάς μας.  

Επειδή πιστεύουμε ότι το ΒοΣ και οι εργαζόμενοι πρέπει να αποτελέσουν τη βάση 
και τον πυλώνα της κοινωνικής πολιτικής της χώρας μας αλλά και επειδή το ΒοΣ και 
οι εργαζόμενοι πληρούν όλες τις προδιαγραφές και ειδικότερα: 

1. Είναι πρόγραμμα με δέσμευση (συμφωνία της χώρας μας με Ευρωπαϊκή 
Ένωση) να γίνει υπηρεσία. Απάντηση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής (για 
απασχόληση Κοινωνικές Υποθέσεις και ίσων ευκαιριών) στις 12-11-2007/ 
164  στον κ. Δρόσο, γενικό Γραμματέα επενδύσεων και Ανάπτυξης Υπ. 
Οικονομίας και Οικονομικών. 

2. Διαθέτει εργαζόμενους που έχουν προσληφθεί από το ΑΣΕΠ, με πλήρες 
ωράριο, δώρα ένσημα, επιδόματα. 

3. Οι εργαζόμενοι αυτοί καλύπτουν αυταπόδεικτα πάγιες και διαρκείς ανάγκες. 
4. Φροντίζουν τους ηλικιωμένους και τα ΑμεΑ της χώρα μας που χωρίς τη ΒοΣ  

θα μείνουν στο έλεος της τύχης τους. 
5. Το ΒοΣ εξοικονομεί χρήματα στο κράτος από τον περιορισμό της αλόγιστης  

συνταγογράφησης φαρμάκων, από τον περιορισμό στις άσκοπες διακομιδές 
στο Νοσοκομείο μέσω της αρωγής και προαγωγής υγείας που εφαρμόζει, την 
αποφυγή εγκλεισμού των ηλικιωμένων σε ιδρύματα και την παραμονή τους 
στο φυσικό περιβάλλον παρέχοντας αξιοπρεπή διαβίωση. 

6. Τέσσερις χιλιάδες εργαζόμενες γυναίκες πανελλαδικά (η συντριπτική 
πλειονότητα) παραμένουν στον τόπο τους στην περιφέρεια σε κάθε νομό της 
χώρας, δίνοντας ζωή και ελπίδα. 

7. Διαπίστωση-Ερευνα της ΚΕΔΚΕ πιστοποιεί ότι με την λειτουργία του ΒοΣ 
εξοικονομούνται πάρα πολλά χρήματα. 

8. Έρευνα της Εθνικής Σχολής Δημόσιας Υγείας δείχνει το ΒοΣ ως την πιο 
αποδεκτή και δημοφιλή υπηρεσία σε επίπεδο Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 

9. Έρευνα του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου (Καθηγητή κ. Ξ. Κοντιάδη: 
Αξιολόγηση των Υπηρεσιών Δημόσιας Υγείας από την Τοπική Αυτοδιοίκηση: 
δράσεις, ελλείμματα και επικαλύψεις), δείχνει την «Βοήθεια στο Σπίτι» ως  
την υπηρεσία με την μεγαλύτερη αποτελεσματικότητα και ως την πλέον 
καινοτόμα υπηρεσία σε επίπεδο Δημοτικής Αυτοδιοίκησης. 

10. Στις δύσκολες στιγμές που περνάει η χώρα μας λειτουργεί ως αντισταθμιστικό 
μέτρο απέναντι στη φτώχεια και την ανέχεια. 

Πιστεύουμε ότι θα πρέπει και ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ: 
 Να εξασφαλιστεί η σταθερή και μόνιμη χρηματοδότηση των δομών ΒοΣ 

ώστε οι εργαζόμενοι να πληρώνονται επιτέλους κάθε μήνα και οι δαπάνες 
να είναι εξασφαλισμένες. 



 Να δημιουργηθούν Δ/νσεις Κοινωνικών Υπηρεσιών σε κάθε Δήμο με 
τμήματα Πρόνοιας και Δημόσιας Υγείας (προβλέπεται άλλωστε και από 
τον Καλλικράτη) και νομοθετική ρύθμιση για τη στελέχωση των 
υπηρεσιών αυτών με όλο το έμπειρο και εξειδικευμένο προσωπικό που 
ήδη εργάζεται και χωρίς επαναπροκήρυξη. 

 
Και αν στη  συγκεκριμένη δύσκολη χρονική περίοδο αυτό φαντάζει δύσκολο, 

κάθε δυσκολία είναι μία ευκαιρία για να γίνουν  τα σωστά πράγματα. Και προφανώς 
το κριτήριο για το σωστό δεν πρέπει και δεν μπορεί να είναι η εύκολη λύση-
πρόκληση να παύσουμε μία τέτοια υπηρεσία, τη στιγμή που ξέρουμε ότι τη θέλουμε 
και την χρειαζόμαστε .Οι δύσκολες καταστάσεις λοιπόν, πιστεύουμε ότι αποτελούν 
ευκαιρίες όταν όμως ξέρουμε πλέον τι ζητάμε. Και  αυτό δε μπορεί παρά να γίνει  
από την κεντρική διοίκηση. Από την πολιτεία. 

Κε Υπουργέ, καταλαβαίνουμε  ότι όλα αυτά είναι γνωστά σε εσάς. Τα 
γνωρίζετε. Με την πρότασή μας αυτή απλά θέλουμε να ενισχύσουμε την 
αποφασιστικότητά σας ώστε να κάνετε το σωστό και να μην υποκύψετε στις  «εύηχες 
και εύκολες σειρήνες» των καιρών». 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος : Λοιπόν, για το Βοήθεια στο Σπίτι είναι το κείμενο που εγώ η ίδια 

υπέγραψα και θα παρακαλούσα να γίνει δεκτό και απ’ όλους τους δημοτικούς 
συμβούλους.  

Το Δ.Σ., μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Το σχέδιο του ψηφίσματος. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
 «Κε Υπουργέ, 
 Όπως γνωρίζετε, το πρόγραμμα ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ λήγει στις 31-12-
2011. Πλέον για να συνεχίσει η λειτουργία του και οι εργαζόμενοι σε αυτό να 
παρέχουν τις υπηρεσίες τους, θα πρέπει η πολιτεία να πάρει απόφαση. 
 Επειδή λοιπόν πιστεύουμε ότι πρόγραμμα ΒοΣ και οι εργαζόμενοι παρέχουν 
τόσα χρόνια πολυτιμότατες υπηρεσίες στους ηλικιωμένους και τα ΑμεΑ της 
περιφέρειάς μας.  

Επειδή πιστεύουμε ότι το ΒοΣ και οι εργαζόμενοι πρέπει να αποτελέσουν τη βάση 
και τον πυλώνα της κοινωνικής πολιτικής της χώρας μας αλλά και επειδή το ΒοΣ και 
οι εργαζόμενοι πληρούν όλες τις προδιαγραφές και ειδικότερα: 

11. Είναι πρόγραμμα με δέσμευση (συμφωνία της χώρας μας με Ευρωπαϊκή 
Ένωση) να γίνει υπηρεσία. Απάντηση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής (για 
απασχόληση Κοινωνικές Υποθέσεις και ίσων ευκαιριών) στις 12-11-2007/ 
164  στον κ. Δρόσο, γενικό Γραμματέα επενδύσεων και Ανάπτυξης Υπ. 
Οικονομίας και Οικονομικών. 

12. Διαθέτει εργαζόμενους που έχουν προσληφθεί από το ΑΣΕΠ, με πλήρες 
ωράριο, δώρα ένσημα, επιδόματα. 

13. Οι εργαζόμενοι αυτοί καλύπτουν αυταπόδεικτα πάγιες και διαρκείς ανάγκες. 
14. Φροντίζουν τους ηλικιωμένους και τα ΑμεΑ της χώρα μας που χωρίς τη ΒοΣ  

θα μείνουν στο έλεος της τύχης τους. 
15. Το ΒοΣ εξοικονομεί χρήματα στο κράτος από τον περιορισμό της αλόγιστης  

συνταγογράφησης φαρμάκων, από τον περιορισμό στις άσκοπες διακομιδές 



στο Νοσοκομείο μέσω της αρωγής και προαγωγής υγείας που εφαρμόζει, την 
αποφυγή εγκλεισμού των ηλικιωμένων σε ιδρύματα και την παραμονή τους 
στο φυσικό περιβάλλον παρέχοντας αξιοπρεπή διαβίωση. 

16. Τέσσερις χιλιάδες εργαζόμενες γυναίκες πανελλαδικά (η συντριπτική 
πλειονότητα) παραμένουν στον τόπο τους στην περιφέρεια σε κάθε νομό της 
χώρας, δίνοντας ζωή και ελπίδα. 

17. Διαπίστωση-Ερευνα της ΚΕΔΚΕ πιστοποιεί ότι με την λειτουργία του ΒοΣ 
εξοικονομούνται πάρα πολλά χρήματα. 

18. Έρευνα της Εθνικής Σχολής Δημόσιας Υγείας δείχνει το ΒοΣ ως την πιο 
αποδεκτή και δημοφιλή υπηρεσία σε επίπεδο Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 

19. Έρευνα του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου (Καθηγητή κ. Ξ. Κοντιάδη: 
Αξιολόγηση των Υπηρεσιών Δημόσιας Υγείας από την Τοπική Αυτοδιοίκηση: 
δράσεις, ελλείμματα και επικαλύψεις), δείχνει την «Βοήθεια στο Σπίτι» ως  
την υπηρεσία με την μεγαλύτερη αποτελεσματικότητα και ως την πλέον 
καινοτόμα υπηρεσία σε επίπεδο Δημοτικής Αυτοδιοίκησης. 

20. Στις δύσκολες στιγμές που περνάει η χώρα μας λειτουργεί ως αντισταθμιστικό 
μέτρο απέναντι στη φτώχεια και την ανέχεια. 

Πιστεύουμε ότι θα πρέπει και ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ: 
 Να εξασφαλιστεί η σταθερή και μόνιμη χρηματοδότηση των δομών ΒοΣ 

ώστε οι εργαζόμενοι να πληρώνονται επιτέλους κάθε μήνα και οι δαπάνες 
να είναι εξασφαλισμένες. 

 Να δημιουργηθούν Δ/νσεις Κοινωνικών Υπηρεσιών σε κάθε Δήμο με 
τμήματα Πρόνοιας και Δημόσιας Υγείας (προβλέπεται άλλωστε και από 
τον Καλλικράτη) και νομοθετική ρύθμιση για τη στελέχωση των 
υπηρεσιών αυτών με όλο το έμπειρο και εξειδικευμένο προσωπικό που 
ήδη εργάζεται και χωρίς επαναπροκήρυξη. 

 
Και αν στη  συγκεκριμένη δύσκολη χρονική περίοδο αυτό φαντάζει δύσκολο, 

κάθε δυσκολία είναι μία ευκαιρία για να γίνουν  τα σωστά πράγματα. Και προφανώς 
το κριτήριο για το σωστό δεν πρέπει και δεν μπορεί να είναι η εύκολη λύση-
πρόκληση να παύσουμε μία τέτοια υπηρεσία, τη στιγμή που ξέρουμε ότι τη θέλουμε 
και την χρειαζόμαστε .Οι δύσκολες καταστάσεις λοιπόν, πιστεύουμε ότι αποτελούν 
ευκαιρίες όταν όμως ξέρουμε πλέον τι ζητάμε. Και  αυτό δε μπορεί παρά να γίνει  
από την κεντρική διοίκηση. Από την πολιτεία. 

Κε Υπουργέ, καταλαβαίνουμε  ότι όλα αυτά είναι γνωστά σε εσάς. Τα 
γνωρίζετε. Με την πρότασή μας αυτή απλά θέλουμε να ενισχύσουμε την 
αποφασιστικότητά σας ώστε να κάνετε το σωστό και να μην υποκύψετε στις  «εύηχες 
και εύκολες σειρήνες» των καιρών». 
 Γ) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί, ως εξής: 
1.- Στον Τοπικό Τύπο. 
2.- Στο Υπουργείο Οικονομίας & Οικονομικών. 
3.- Στους Βουλευτές Ν. Ημαθίας. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  618 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας  Κ. Νένος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-11-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
  
 


